
Styrelsemöte Bjurtjärns byalag  240807 
 
Medverkande: Kristian, Kent, Johan, Anna, Carolina, Barbro, Mari, Lisbeth 
 

1. Mötets öppnande 
2. Fastställande av föredragningslista 
3. Genomgång/Kontroll av föregående styrelsemöte 

 
4. Barbro har ordet 

 
- Vi har avtackningar till tidigare styrelsemedlemmar att ordna med. Barbro tar 

hand om detta tillsammans med Johan.   
- Den planerade hunddagen skjuts fram på obestämd tid 

 
5. Ekonomi 

Kent presenterar senaste resultaträkningen. Vi har i dagsläget ca 5 040 000. Vi 
väntar in inkomst av ränteplacering 15/8 och placerar då åter 4,8 miljoner på 3 
månader samt öppnar ett e-kapitalkonto för placering av resterande pengar för 
löpande kostnader och planerade investeringar.  
Styrelsen röstade enhälligt igenom detta. 
 

6. Medlemsarbetet: Försöket med att påminna de som inte betalat i år genom att 
skicka dem fakturor per post eller påminnelser via mail har gett bra utslag. Vi har 
fått in medlemsavgifter från flertalet av dessa i nuläget. Sedan finns det ett fåtal 
som meddelat att de inte längre vill vara medlemmar av olika anledningar. 
 

7. Rapporter 
Midsommar: Mycket folk kom och firade midsommar. Det var väldigt bra ordnat 
med midsommarstång, fika och tävlingar. Men det var för få personer som kunde 
hålla i arbetet denna dagen och de hade svårt att hinna med allt. Fler behöver 
kunna hjälpa till nästa år. Vinsten för detta evenemang i år blev ca 3000 kr.  
 
Sommar-PUB: Det var inte så stor uppslutning som förra året men det var en mkt 
trevlig kväll med fotbolls-EM på TV. Vi sålde inte så mkt mat och gick endast med 
en vinst på 1000 kr.  
 
Rallyloppisen: Vi hade i år inga utställare på bygdegården men vi hade café med 
många besökare vilket var trevligt. Fler var det dock som hade loppis runt 
omkring i bygden. Tanken var att alla kunder skulle kunna samla in koder hos alla 
loppisar som de besökt för att kunna vara med på en utlottning  av priser. Dock 
upplevde många att de inte hann med att åka runt till alla loppisar och få dessa 
koder innan loppisen var slut. Vi återkopplar detta till hembygdsföreningen och 
ber dem ändra på detta upplägg till nästa år. Vinsten denna dag landade på 3.800 
kr. 
 
 
 



 
8. Arbetslaget 

Senaste träffen var i juni då man fortsatt kapa ved efter trädfällning. Nu är all 
veden uppkapad av Stefan och Ronald vilket vi tackar ödmjukast för. Nu kan vi 
förhoppningsvis elda hela vintern.  Ett fundament har också gjutits för den nya 
värmepumpen som ska installeras framöver.  
Ny arbetslagsträff är bestämd till 15/8. Viktigt att vi gör reklam för detta så att fler 
kanske vill komma och umgås.  
 

9. Kommande program 
Motordag: Söndag 18/8 kl 11.00. Kent håller i detta. Kristian, Anna och Barbro 
erbjuder sin hjälp att servera fika, korv och att handla in varor inför dagen. Vi 
hoppas på många besökare.  
 

10. Uthyrningen 
Bygdegården har hyrts ut en del, men det är lite svårt att få till det med betalning. 
Anna tar på sig att ordna med ett anpassat hyresavtal och prisuppgifter som ska 
lämnas ut direkt vid en bokning samt och hur vi ska gå till väga med anmälan, 
faktureringsuppgifter etc.  
 
Släpkärran verkar också hyras ut mer nu, fortsätter det så kan det framöver vara 
värt att investera i en ny obromsad kärra för medlemmarna att hyra.  
 

11. Ministöd- leader: Bidrag som går att söka för lokala arrangemang som 
musikunderhållning, stand-up show eller liknande. Vi får fundera på vad vi skulle 
kunna tänka oss att söka stöd för, kanske för juloperan? 

 
12. Projekt/Investeringar 

 
- Fönster: Vi har fått in offerter men behöver klargöra vissa saker innan vi tar ett 

fullständigt beslut 
- Skrivare: Vi behöver kunna skriva ut affischer för att göra reklam för våra 

evenemang. Vi tror att det är av värde och kommer överens om att satsa på 
en laserskrivare i färg och A3 utskrifter. Blir troligtvis en utgift på runt 15.000 
kr.  

- Köket: Vi har fortfarande inte tillräckligt med folk som vill vara med och jobba 
med projektet vilket gör att det drar ut på tiden. Tyvärr så kommer vi missa 
ansökan om investeringsbidrag för i år. Vi får se om det går att få till ngt inför 
nästa år. Idéer finns men som sagt inte tiden för ett fåtal personer att hålla i 
detta.  

- Värmesystem- Luftvärmepump på väg att installeras. Vi väntar också på 
offert vad gäller nya element.  

- Vattenfiltrering – ej påbörjat 
- Utemiljö – Rabatter planeras att grävas bort under hösten samt eventuellt 

lyktstolpar 
- Sophämtning – Kristian försöker förhandla med Karlskoga energi som endast 

har erbjudit hämtning varje vecka vilket inte har behov av. Det blir dessutom 



en ganska hög kostnad. En ide vore eventuellt att införskaffa en varmkompost  
för matavfall och enbart ha hämtning av brännbara sopor. Lisbeth har 
införskaffat tunnor för sortering av plast och metall.  

 
13.  Övriga frågor 

 
 

14. Mötet avslutas och nytt möte bestäms till 15/9 kl 18.00 
 
Kaffe Lisbeth 
-   

 
 
 
Sekreterare                                                            Justerare 

 


